
Verzonden: woensdag 16 april 2025 19:44 

Aan: Griffie; gemeente Geertruidenberg 

CC: Groenbehee 

Onderwerp: Betreft: klacht over de aanplant van bomen aan de Willem van Oranjestraat 
Bijlagen: FW: bomen aan de Willem van Oranjestraat in Geertruidenberg 

Categorieën: LIS 

T.a.v. mevrouw Annemiek van Rooij, de heer Gerhard Brunsveld, leden gemeenteraad 

Beste, 

Op 24 februari zijn bomen geplant aan de Willem van Oranjestraat. Daarover is mailcontact geweest met 
Groenbeheer (zie onderstaand en zie bijlage), we hebben daarbij aangegeven dat de bomen midden op 
een speelveldje zijn geplant, iets wat wij als onwenselijk ervaren. De vrije speelruimte in de wijk is al 
beperkt, dat is nu nog erger geworden. Groenbeheer geeft aan dat de bomen niet op een andere plaats 

gezet kunnen worden, daarom vragen we nu jullie hulp in deze kwestie. 

Hoewel we begrijpen dat de bomen zijn geplant in het kader van de vergroening van de gemeente, willen 

we graag onze bezorgdheid uiten over de gekozen locatie. We hebben met 15 buren gesproken en zij 

delen onze mening dat de bomen beter aan de randen van het veldje of aan de randen van de wijk 

geplaatst kunnen worden. Dit zorgt weer voor goede speelruimte voor kinderen en helpt de onderlinge 

verbinding te vergroten. Verder merken we dat de buren het jammer vinden dat ze niet meegenomen zijn 
in de overwegingen en dat ze niet mee hebben kunnen praten over dit stukje inrichting van de wijk. 

We begrijpen dat de bomen de kans moeten krijgen om tot hun volle grootte en potentie uit te groeien. 

Echter, we geloven dat er een middenweg gevonden kan worden die zowel de vergroening als het gebruik 

van de ruimte door de buurtbewoners ten goede komt. 

We zouden het zeer op prijs stellen als u onze zorgen opnieuw in overweging wilt nemen en met ons in 
gesprek wilt gaan over mogelijke alternatieven. 

Met vriendelijke groet, 



Van: Groenbeheer <groenbeheer@geertruidenberg.nl> 

Verzonden: maandag 10 maart 2025 12:12 q  ~~o-- ~:_ fit  - 

Onderwerp: reactie aanplant bomen Willen van Oranjestraat Geertruidenberg. 

Beste 

In de Willen van Oranjestraat zijn inderdaad een aantal nieuwe bomen bij geplant. 

Deze bomen stonden nog in de planning om aangeplant te worden in het kader van de vergroening van de 

gemeente Geertruidenberg. 

In deze e-mail zullen wij trachten een duidelijk en onderbouwd antwoord te geven op de door u gestelde vragen 
met betrekking tot de aanplant van de nieuwe bomen. 

'Wie bepaalt dat die bomen zo midden op een veldje komen en waarom zijn die bomen niet logischer aan 
de randen van het veldje gezet?' 

De bepaling van de locatie van de bomen is gemaakt door de boom- en groenbeheerder van de gemeente 
Geertruidenberg. Bij de keuze van een locatie voor nieuwe bomen wordt gekeken naar welke boom er past 
en hoe groot deze boom kan en mag worden, zowel in hoogte als in breedte. Omdat we vanuit Europese 
wetgeving moeten investeren in het kroonvolume van bomen en niet in aantallen, is het van belang dat 
bomen de volledige kans krijgen om uit te groeien tot hun volle grootte en potentie. Dit houdt in dat als we 
bomen langs de randen zetten, ze deze zeer waarschijnlijk niet kunnen bereiken door naastgelegen objecten 
zoals huizen of straatverlichting. Dit is de reden dat de bomen in het midden van een gazon worden 
geplaatst en niet aan de randen. 

Daarnaast willen we meteen terugkoppelen dat de grasvelden de bestemming gazon hebben en niet 

specifiek speelveld zijn. Rondom de bomen is er nog voldoende ruimte om te spelen en een bal te trappen. 

• 'Welke mogelijkheden zijn er om die bomen toch nog te verplaatsen naar de rand?' 
Nee, de bomen zullen niet meer verplaatst worden, omdat dit niet ten goede komt van de bomen. De 
bomen zijn zo geplant om tot hun volle grootte en potentie te kunnen uitgroeien. 

'Wie is de initiatiefnemer voor deze bomen? En kunt u mij een kopie van de vergunning sturen? Ik heb ze 
niet gevonden in 'De Langstraat', heeft het daar ingestaan?' 

Het beleid van de gemeente voorziet in het planten van deze bomen, aangezien het onze taak is om de 
gemeente te vergroenen, in lijn met zowel lokaal, landelijk als Europees beleid. Omdat de gazons eigendom 

van de gemeente zijn, hebben wij als gemeente geen vergunning nodig om bomen te planten. Het klopt dus 

dat u hierover niets heeft teruggevonden. 

Hiermee hopen wij uw vragen te hebben beantwoord. 
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